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Kolding Kommune Uddannelsescenter, Ågade 27, 6000 Kolding

Amatør-Astronomisk Forening

7 medlemmer deltog, herunder en fuldtallig bestyrelse.

1. Valg af dirigent og referent
Henrik Schneider blev valgt som dirigent. Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen er 
lovligt indkaldt.

Henrik Enstrøm er referent.

2. Godkendelse af referat fra forrige generalforsamling
Forrige generalforsamling var den 27. september 2022. Referatet er godkendt.

3. Formandens beretning
Formanden rundsender beretningen til medlemmerne efterfølgende.

4. Fremlæggelse af foreningens reviderede regnskab for regnskabsår 2022/2023
Kasserer Jakob Andersen fremlagde regnskabet. Revisor Thomas Topsøe-Jensen finder 
regnskabet retvisende, men med det forbehold, at kassereren desværre har glemt kontant-
beholdningen hjemme.

Generalforsamlingen godkendte regnskabet med samme forbehold. Den kommende kasserer vil 
overtage kontantbeholdningen og i den forbindelse kontrollere, at den stemmer overens med det 
oplyste.

5. Fremlæggelse og godkendelse af budget for 2023/2024 samt fastsættelse af kontingent for perioden 
2024/2025

Kassereren gennemgik budgetforslaget. Kontingentindtægterne er muligvis lige optimistisk nok 
sat.

Generalforsamlingen godkendte budgetforslaget.
Bestyrelsen foreslog kontingentet for 2024/2025 sat til 200 kr. (uændret). Det er vedtaget.

6. Indkomne forslag
Henrik Schneider ønsker, at foreningen investerer i et ordentligt solteleskop.
Henrik har indhentet tilbud fra 2astro på en respektabel solkikkert med 2 forskellige konfigura-
tioner. Tilbuddene lyder på 30.019 kr. hhv. 34.579 kr. På den baggrund anmodes general-
forsamlingen om en rammebevilling på 35.000 kr. til indkøb. Det er så tanken, at alle 
medlemmer inviteres til at deltage i arbejdet med at finde en god solkikkert.

Jørgen gør opmærksom på, at en solkikkert skal opbevares tørt og ved nogenlunde konstant 
temperatur.
Michaela gør opmærksom på, at vi har udstyr liggende, som vi har arvet fra et tidligere medlem. 
Det bør undersøges, om der er et godt solfilter blandt det udstyr.



Bevillingen er givet. Den må ikke bruges til noget, der er ringere end de indhentede tilbud. 
Muligheden for at bruge udstyr, som vi allerede har, skal undersøges. Vi ser ikke andre projekter 
eller risici, som vores egenkapital skal reserveres til.

7. Valg
Kasserer: Jakob Andersen genopstiller ikke. Jørgen Poulsen opstiller.
Jørgen er valgt.

Da Jørgen Poulsen allerede er i bestyrelsen, mangler vi nu et bestyrelsesmedlem ud over de to, 
der er på valg.
3 bestyrelsesmedlemmer (det ene kun for ét år, idet Jørgen Poulsen har et år tilbage af den 
bestyrelsespost, han blev valgt til sidste år): Henrik Schneider og Henrik Enstrøm genopstiller.

Henrik og Henrik er valgt for 2 år. Thomas Topsøe-Jensen er valgt for 1 år.
Bestyrelsen består herefter af:

– Michaela Baunsgaard (formand valgt for perioden 2022–2024)
– Jørgen Poulsen (kasserer valgt for perioden 2023–2025)
– Henrik Enstrøm (valgt for perioden 2023–2025)
– Thomas Topsøe-Jensen (valgt for perioden 2023–2024)
– Henrik Schneider (valgt for perioden 2023–2025).

1. og 2. suppleant til bestyrelsen: Thomas Topsøe-Jensen kan ikke genopstille, da han nu er i 
bestyrelsen.
De to suppleantposterne er ubesatte.

2 revisorer: Thomas Topsøe-Jensen kan ikke genopstille, da han nu er i bestyrelsen. Jakob 
Andersen stiller op.
Jakob er valgt. Der er kun valgt 1 revisor.

1 revisorsuppleant: Leif Bundesen genopstiller.
Leif er genvalgt.

8. Eventuelt
Kassereren skal undersøge, hvordan solkikkerten afskrives korrekt.
Jakob satte spørgsmålstegn ved, om vi fremover skal have en bankkonto og en hjemmeside. Det 
er efterhånden dyrt. Thomas og Nina fandt foreningen via hjemmesiden. Michaela påpeger, at 
kommunen kræver, at vedtægterne fremgår af hjemmesiden. Måske kan vi undvære kommunen.

Henrik S foreslår, at den nye bestyrelse iværksætter en gennemgribende revision af vedtægterne.
Jørgen foreslår, at hjemmesiden koges ned til noget, vi kan overkomme at holde ved lige.

Jakob bemærker, at medlemmer, der ikke deltager i nymånetræffene, må opleve foreningen som 
inaktiv. Man kunne overveje at kommunikere ud, at der sker noget på træffene. Det kunne være 
en mail med et par billeder.
Der er tanker om at kombinere generalforsamlingerne med nymånetræf eller noget andet, som 
kan trække folk til.

Henrik E tilbyder at presse lidt på for, at bestyrelsen holder møder i det kommende år.
Michaela, Henrik og Henrik har dags dato været på besøg på Knivsbjerg. Vi vil holde 
nymånetræf der i november. Michaela orienterede om faciliteterne.

28. sep 2023
Referent: Henrik Enstrøm


